
RESUMEN CONSELL ESCOLAR DEL 17 D'ABRIL

Este és un resum dels principals punts que es van tractar en l'últim Consell Escolar:

Informe de resultats de la segona avaluació

Des de la direcció del centre es van facilitar les dades relatives als resultats de la segona avaluació,

informant dels percentatges de l'alumnat que ha aprovat totes les assignatures. Es va destacar la

millora dels resultats, en general, respecte al trimestre anterior.

D'altra banda, en l'informe de convivència s'aprecia un augment de parts, si bé són tots de caràcter

lleu.

Programa d'Aula Compartida (PAC)

Es va traslladar al Consell Escolar que el centre participarà el curs pròxim en el PAC.

El PAC és un programa per a ajudar a estudiants que presenten dificultats d'adaptació escolar, risc

d'exclusió social, conductes que alteren l'ambient escolar o tendència a l'abandó escolar. La seua

finalitat és previndre i reduir l'absentisme escolar. El programa es realitza en col·laboració amb la

fundació Sed Vies.

La metodologia d'estos programes combina classes teòriques amb tallers i altres activitats pràctiques

que preparen als i les estudiants per al món laboral.

El nostre IES participarà, juntament amb altres instituts de la zona, en un PAC i té un nombre de

places assignades. L'alumnat que participa en el PAC assistix quatre dies a classe a la fundació i un a

l'institut.

Informe econòmic trimestral

El Secretari del centre va presentar l'informe econòmic. Va destacar que la Conselleria estava fent els

pagaments amb puntualitat i s'havia rebut els diners pendents del PIIE de 2023. També s'ha aprovat

de manera provisional el programa de Biblioinnova`t.

Encara no s'han instal·lat les plaques solars, que estan previstes, però s'espera que es faça en breu.

Jornada de portes obertes

Tindrà lloc el 25 d'abril a les 18.00 i es va convidar a l'AFA i als representants de l'alumnat a

participar-hi.

Prohibició de l'ús del mòbil i taquilles col·lectives

L’AFA porta ja uns mesos treballant en estos temes juntament amb l'equip directiu i professorat, però

volem continuar aprofundint per a millorar-los, per la qual cosa es proposa que es tracten en el

pròxim consell escolar amb més profunditat.


